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Καστοριά, 24/04/2023 
 

 
Προς: Πολιτική Προστασία Περιφερειακής Ενότητας Καστοριάς 
 
Θέμα: «Θέση της Ραδιολέσχης Καστοριάς SZ2RCK σχετικά με το 
τελευταίο ΣΟΠΠ, που πραγματοποιήθηκε στην Αντιπεριφέρεια 
Καστοριάς σε περίπτωση σεισμού στις 30/03/2023.» 
 
Με το παρόν, ως Ραδιολέσχη Καστοριάς SZ2RCK, θα θέλαμε να σας 
ενημερώσουμε, ότι σύμφωνα με το τελευταίο ΣΟΠΠ που πραγματοποιήθηκε 
σχετικά με την αντιμετώπιση εκτάκτων αναγκών σε περίπτωση σεισμού, 
κωλυόμαστε να προσφέρουμε σωστά και αποδοτικά τις τηλεπικοινωνιακές 
υπηρεσίες μας καθώς δεν υπάρχουν διαθέσιμα τα απαραίτητα τεχνολογικά 
μέσα, τα οποία επί σειρά ετών σας έχουμε αναφέρει και ζητήσει. Πιο 
συγκεκριμένα: 
 

1. Το δίκτυο των αναμεταδοτών μας, το οποίο βρίσκεται εγκατεστημένο 
στα βουνά, βασίζει την λειτουργία του στην αδιάλειπτη παροχή 
ηλεκτρικού ρεύματος. Ως εκ τούτου, στις θέσεις των αναμεταδοτών μας 
απαιτείται να τοποθετηθούν φωτοβολταϊκά πάνελ με μπαταρίες και 
ρυθμιστές φόρτισης, ώστε να υπάρχει επάρκεια ρεύματος για αρκετές 
ώρες ίσως και ημέρες σε περίπτωση έκτακτης ανάγκης. Έχουμε ήδη 
αποστείλει αιτήματα για οικονομική ενίσχυση και στους τρείς Δήμους 
του Νομού μας. 

2. Αιτηθήκαμε προ διετίας, προς την Αντιπεριφέρεια Καστοριάς την 
προμήθεια γεννήτριας ηλεκτρικού ρεύματος, ώστε αυτή να μπορεί να 
χρησιμοποιηθεί σε περιπτώσεις έκτακτων αναγκών για την 
τροφοδότηση του τηλεπικοινωνιακού εξοπλισμού του Συλλόγου μας. 
Δυστυχώς όμως είχαμε αρνητική απάντηση. 

3. Όπως σας έχει ενημερώσει ο Πρόεδρος μας, κ. Πρασσάς Φώτιος 
SV2BXZ, κατά την τελευταία συνεδρίαση του ΣΟΠΠ, απαιτούνται  
ψηφιακοί ασύρματοι πομποδέκτες για να καλυφθούν τηλεπικοινωνιακά 
οι αρμόδιες Αρχές οι οποίες συμμετέχουν στο ΣΟΠΠ και εμπλέκονται 
άμεσα σε περιπτώσεις έκτακτων αναγκών. Τα ψηφιακά ασυρματικά 
μέσα που διαθέτει ο Σύλλογος μας, αλλά και προσωπικά τα μέλη του 
Συλλόγου μας, δεν επαρκούν για να καλύψουν τις ανάγκες που θα 
δημιουργηθούν σε περιπτώσεις εκτάκτων αναγκών. 

4. Παρ ‘όλο που σε περίπτωση έκτακτων αναγκών είχαμε προτείνει το 
κτήριο των ΤΕΙ (κυρίως λόγω θέσης αλλά και κατασκευής) ως 



κατάλληλο χώρο για να στηθεί κέντρο επιχειρήσεων, θα θέλαμε να σας 
αναφέρουμε ότι εργαζόμαστε πυρετωδώς για την προετοιμασία των 
νέων μας γραφείων στους χώρους του πρώην Δημαρχείου 
Μαυροχωρίου, ως κέντρο επιχειρήσεων. Ο σχεδιασμός που έχουμε 
κάνει αλλά και ο τηλεπικοινωνιακός εξοπλισμός που στήνεται είναι 
τέτοιος ώστε τα γραφεία μας να μπορούν να χρησιμοποιηθούν άμεσα 
ως συντονιστικό κέντρο καλύπτοντας τις τηλεπικοινωνιακές ανάγκες 
που θα προκύψουν.  

 
Παρά τις όποιες δυσκολίες που εξακολουθούμε ως οργανωμένος Σύλλογος 
να αντιμετωπίζουμε, είμαστε ανοικτοί σε διάλογο με τους αρμόδιους φορείς 
της Πολιτικής Προστασίας, ώστε να μπορέσουμε τελικώς να προσφέρουμε 
αδιάλειπτες επικοινωνίες σε μια δύσκολη και έκτακτη συγκυρία για τον τόπο 
μας.  
 
Με ιδιαίτερη εκτίμηση, 
                                    
                                     Για το Διοικητικό Συμβούλιο 
   
   Ο Πρόεδρος                                                               Ο Γραμματέας 
 

                                                                    
                                                                                
 
Φώτιος Πρασσάς                                                  Πασχάλης Παπαδημητρίου 
     SV2BXZ                                                                        SY2CDR 
 
 
 
 
 
 
Κοινοποίηση προς: 
 

1. Πολιτική Προστασία Περιφέρειας Δυτικής Μακεδονίας 
2. Αντιπεριφερειάρχη Πολιτικής Προστασίας κ. Θωμά Μάνο 
3. Διευθυντή Πολιτικής Προστασίας Δυτικής Μακεδονίας κ. Νικόλαο 

Συλλίρη 


